

BELGISCHE SENAAT**ZITTING 1971-1972.**

2 FEBRUARI 1972.

Voorstel van wet tot invoering van de verplichte inschrijving van de bloedgroep op de identiteitskaart.

TOELICHTING

Het aantal verkeersongevallen gaat in stijgende lijn. Duizenden ongevallen gaan gepaard met zware lichamelijke letsen, waarbij vaak bloedtransfusie moet worden toegepast in de ziekenhuizen of in rijdende ambulantiewagens uitgerust voor dringende geneeskundige hulp. Het leven van de gekwetsten kan afhangen van minuten of zelfs sekonden. Een kostbare tijd gaat vaak verloren met het bepalen van de bloedgroep en de rhesusfactor.

Daarom lijkt het mij noodzakelijk het voorafgaande geneeskundig onderzoek op die twee punten verplicht te maken evenals de officiële inschrijving ervan op de identiteitskaart.

In afwachting dat een speciaal vakje daarvoor op een nieuwe uitgave van de identiteitskaarten zou worden voorbehouden, kan de inschrijving voorlopig gebeuren op de huidige identiteitskaart onder de vermelding van het beroep.

Voor de schoolgaande kinderen, ook uit de kleuterscholen, die nog geen identiteitskaart bezitten, moet de schooloverheid ervoor waken dat elk kind een medische identiteitskaart bezit en bij zich draagt, waarop hogervermelde inlichtingen vermeld staan met de handtekening van de schoolbezoekende arts of van de arts, die het laboratoriumonderzoek verrichtte.

In elke gemeente zou door de gemeenteoverheid, evenals zulks gebeurt voor de koepokinenting, het nodige aantal zittingen moeten worden georganiseerd en aan de inwoners met de nodige uitleg bekend gemaakt, tijdens welke het onderzoek kosteloos wordt gedaan.

R. A 8928

SENAT DE BELGIQUE**SESSION DE 1971-1972.**

2 FEVRIER 1972.

Proposition de loi rendant obligatoire l'inscription du groupe sanguin sur la carte d'identité.

DEVELOPPEMENTS

Les accidents de la circulation vont se multipliant. Des milliers d'accidents provoquent des lésions corporelles graves qui, dans beaucoup de cas, nécessitent une transfusion sanguine; celle-ci a lieu soit dans un hôpital, soit en cours de route dans une ambulance équipée pour dispenser des soins urgents. La vie des blessés peut être une question de minutes et même de secondes. Or, le médecin perd souvent un temps précieux à déterminer le groupe sanguin et le facteur Rhésus du blessé.

C'est pourquoi il me paraît nécessaire de rendre obligatoire une analyse préalable portant sur ces deux points et l'inscription officielle de ces renseignements sur la carte d'identité.

En attendant qu'une case spéciale soit prévue sur la nouvelle édition de la carte d'identité, l'inscription pourra provisoirement être faite sur la carte d'identité actuelle, en-dessous de la mention de la profession.

Pour les enfants fréquentant l'école, y compris ceux des écoles gardiennes, qui ne possèdent pas encore de carte d'identité, les autorités scolaires devront veiller à ce que chaque enfant soit titulaire et porteur d'une carte d'identité médicale contenant les renseignements ci-dessus et signée par le médecin de l'école ou par le médecin qui a procédé à l'analyse.

Dans chaque commune, les autorités communales seront tenues d'organiser un nombre suffisant de séances gratuites, comme c'est déjà le cas pour la vaccination antivariolique, et d'en informer la population avec toutes les explications nécessaires.

R. A 8928

Het onderzoek zou ook door een ander bevoegd geneesheer, naar de keuze van de betrokkenen maar dan op zijn kosten mogen worden gedaan.

L. ELAUT.

VOORSTEL VAN WET

EERSTE ARTIKEL.

Het geneeskundig bepalen van de bloedgroep als ook van de rhesusfactor is verplicht bij alle volwassenen, die zich op de straat begeven, alsook bij alle schoolgaande kinderen, die van de kleuterscholen inbegrepen.

ART. 2.

Voor de personen die een identiteitskaart bezitten, wordt de uitslag van dat onderzoek op de identiteitskaart ingeschreven en ondertekend door de geneesheer die het onderzoek deed.

Voor de schoolgaande kinderen, die geen identiteitskaart bezitten, wordt door de schooloverheid een medische identiteitskaart afgeleverd, waarop naast de foto van de leerling de vermelding van zijn bloedgroep en rhesusfactor moet worden aangebracht met de handtekening van de arts, die het onderzoek verrichtte. De leerling moet die kaart steeds bij zich hebben.

ART. 3.

In elke gemeente zal door de gemeenteoverheid jaarlijks het nodige aantal zittingen worden georganiseerd met een oproep tot de bevolking om zich kosteloos aan het onderzoek op bloedgroep en Rhesis-factor te onderwerpen.

Dat onderzoek mag ook door een bevoegde partuliere geneesheer, naar keuze van de betrokkenen, maar dan op zijn kosten, worden gedaan.

ART. 4.

De betrokken overheden zullen de nodige schikkingen treffen opdat de wet een jaar na haar bekendmaking in het *Staatsblad*, haar volledige uitwerking zou hebben.

L. ELAUT.

W. JORISSEN.

R. ROOSENS.

E. BOUWENS.

Chacun a le droit de faire procéder, à ses frais, à ladite analyse par un autre médecin de son choix.

PROPOSITION DE LOI

ARTICLE PREMIER.

La détermination médicale du groupe sanguin et du facteur Rhésus est obligatoire pour tous les adultes se trouvant sur la voie publique, de même que pour tous les enfants fréquentant l'école, y compris l'école gardienne.

ART. 2.

Pour les personnes qui possèdent une carte d'identité, le résultat de cette analyse est mentionné sur la carte d'identité; cette mention est signée par le médecin qui a procédé à l'analyse.

Pour les enfants fréquentant l'école, et qui ne possèdent pas de carte d'identité, les autorités scolaires délivrent une carte d'identité médicale, qui mentionnera, à côté de la photo de l'élève, le groupe sanguin et le facteur Rhésus; ces mentions seront signées par le médecin qui a procédé à l'analyse. L'élève devra en permanence être porteur de cette carte.

ART. 3.

Dans chaque commune, les autorités communales organisent annuellement des séances en nombre suffisant et adresseront un appel à la population afin qu'elle se soumette à la détermination gratuite du groupe sanguin et du facteur Rhésus.

Chacun a le droit de faire procéder, à ses frais, à ladite analyse par un autre médecin compétent de son choix.

ART. 4.

Les autorités compétentes prendront les dispositions requises pour que la présente loi sorte ses pleins effets un an après la date de sa publication au *Moniteur*.